



CALHOUN COUNTY, MICHIGAN JOINT OPERATIONS CENTER



COVID-19 Unified Response

Joint Information Center

ဗုဒ္ဓဟူးနေ့၊ ဒီဇင်ဘာလ 2, 2020

COVID-19 ပြန့်ပွားမှုကိုရပ်တန့်နိုင်ရန်လူထု၏အကူအညီများလိုအပ်သည်
ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုစနစ်အပေါ် စိတ်ဖိစီးမှုများလျော့ချစေရန်တစ်ဦးချင်းလုပ်ဆောင်ချက်လိုအပ်သည်။

Calhoun ကောင်တီသည် Covid-19 ဖြစ်ပွားမှုများကျယ်ပြန့်စွာပျံ့နှံ့နေသည်ကိုဆက်လက်တွေ့မြင်ရသဖြင့် ဒေသတွင်းဆေးဘက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများအနေဖြင့်ဗိုင်းရပ်စ်ပျံ့နှံ့မှုကိုနှေးကွေးစေရန်အရေးယူလုပ်ဆောင်ရန် လူထုအားတိုက်တွန်းခဲ့သည်။ ရှည်လျားသောအားလပ်ရက် စနေ-တနင်္ဂနွေနေ့များနှင့်မိသားစု စုရုံးမှုများတိုးပွားလာခြင်းကြောင့်ဒေသခံဆေးရုံများနှင့်ကျန်းမာရေးဌာနများသည် COVID-19 ဖြစ်ပွားမှု ပိုမိုများပြားလာလိမ့်မည်ဟုမျှော်လင့်ရသည်။ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုခေါင်းဆောင်များသည် ဒေသခံ များအား ၎င်းတို့သည် COVID-19 ထိတွေ့ခံရသည်ဟုသံသယရှိလျှင်နှင့်/သို့မဟုတ်ဗိုင်းရပ်စ်ပိုးရှိသည်ဟု စစ်ဆေးသိရှိပါကအခြားသူများနှင့်သီးသန့်နေထိုင်ခြင်းသို့မဟုတ်သီးခြားခွဲခွာနေထိုင်နိုင်ရန် သင့်လျော်သည့် အဆင့်များပြုလုပ်ရန်တောင်းဆိုခဲ့သည်။

သူတို့သည်ကျန်းမာရေးစနစ်များကိုလူနာများနှင့်ရောဂါမလွှမ်းမိုးနိုင်အောင်ဘေးကင်းလုံခြုံသည့်အပြု အများကိုနေထိုင်ကျင့်သုံးရန် လူထုအသိုင်းအဝိုင်းများကိုအားထားနေကြသည်။ ၎င်းတွင်လာမည့် အားလပ်ရက်များ၌စုဝေးမှုများကိုကန့်သတ်ခြင်းနှင့်အခြားမိသားစုများသို့ခရီးသွားခြင်းတို့ပါဝင်သည်။ ဒီဇင်ဘာ ၂ ရက်၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့၊ Calhoun ခရိုင်တွင် COVID-19 ရောဂါရှိသည့်လူ ၅၀ဦးကိုဆေးရုံတင်ထားရပြီး၊ အိမ်နီးချင်းခရိုင်များရှိဆေးရုံများလည်းအလွန်များပြားသောပမာဏကိုအစီရင်ခံခဲ့ကြသည်။

"ကျွန်တော်တို့ရဲ့ဆေးရုံ၊ အသိုင်းအဝိုင်းနှင့်ခရိုင်တွေဟာလွန်ခဲ့တဲ့ရက်သတ္တပတ်အတော်များများအတွင်းမှာ COVID-19 ဖြစ်ပွားမှုအသစ်များနဲ့ဆေးရုံတင်ကုသမှုများကိုစီစဉ်တင်တွေ့ရှိခဲ့ပါတယ်" ဟု Oaklawn ၏ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အမှုဆောင်အရာရှိချုပ် Gregg Beeg ကပြောကြားခဲ့သည်။ "ဒီလက်ရှိမြင့်တက်လာမှု ကကျွန်တော်တို့ခရိုင်ဆေးရုံတွေရဲ့အရင်းအမြစ်တွေအတွက်အိပ်ရာဝန်ဆောင်မှုနဲ့ ဝန်ထမ်းတွေရဲ့လိုအပ် ချက်တွေကများပြားစွာရှိသဖြင့်စိတ်ဖိစီးမှုများရှိစေပါတယ်။"

"ကျနော်တို့က Bronson Battle Creek မှာ COVID-19 အတွက်လူနာတွေကိုပိုပိုပြီးကုသပေးနေပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ဝန်ထမ်းတွေကလည်းဒီလိုမျိုးမဖြစ်စေဖို့လူတွေကိုသိစေချင်ပါတယ်။ ဒီပြည်သူ့

ကျန်းမာရေးအကျပ်အတည်းကိုမထိန်းချုပ်နိုင်ခြင်း၊ လူအများအပြားသေဆုံးခြင်းနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ခရိုင်တွင် ရရှိနိုင်သည့် အကန့်အသတ်ရှိသော ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးသူနှင့်အရင်းအမြစ်များကုန်ခန်းခြင်းမှကာကွယ်ရန်လမ်းညွှန်ချက်များကိုလိုက်နာရန် ရပ်ရွာများတွင်လိုအပ်ပါသည်။"

Paula Autry, Henry Ford Allegiance Health ဥက္ကဋ္ဌနှင့်စီအီးအိုသည်ရပ်ရွာလူထုများကို ၎င်းတို့သည် အရေးပါသောအခန်းကဏ္ဍမှပါဝင်သည်ကိုသတိပေးခဲ့သည်။ "ရိုးရှင်းတဲ့အရာတွေကိုလုပ်ဆောင်တာက လူတွေကိုကယ်တင်တယ်။အိမ်မှာအတတ်နိုင်ဆုံးနေပါ။ နှာခေါင်းနဲ့ပါးစပ်ကိုဖုံးအုပ်ထားတဲ့မျက်နှာဖုံးကို ဝတ်ဆင်ပါ။ သင့်အိမ်မှာမရှိတဲ့သူနဲ့ခြောက်ပေအကွာအဝေးကိုထိန်းသိမ်းပြီးမကြာခဏလက်ကိုသန့်ရှင်းပေးပါ။"ဟု Autry မှပြောခဲ့သည်။ "ကိုယ့်ကိုယ်ကို၊ကိုယ့်မိသားစု၊ အိမ်နီးချင်းတွေနဲ့ငါတို့အသိုင်းအဝိုင်းကို ကာကွယ်ပါ။ ဒီအရာထဲမှာငါတို့တူတူရှိနေတယ်။"

ရောဂါလက္ခဏာများပြလာသည်နှင့်အမျှ COVID-19 အတွက်စစ်ဆေးရန်အရေးကြီးသည်။ သင်၏အဓိက စောင့်ရှောက်မှုပေးသူကိုခေါ်ဆိုပါသို့မဟုတ် michigan.gov/coronavirus သို့သွားပြီးစာမျက်နှာ၏အလယ် တွင်ရှိ စမ်းသပ်သည့်နေရာများကိုရှာပါ"ကိုနှိပ်ပါ။ အချို့သောဆိုင်များသည်ဆရာဝန်၏ညွှန်ကြားချက် လိုအပ်သော်လည်းအချို့တွင်မလိုအပ်ပါ။

Calhoun ကောင်တီတွင် COVID-19 ဖြစ်ပွားမှုများပြားလာခြင်းကြောင့်အတည်ပြု ရောဂါရှိသူ သို့မဟုတ်အတည်ပြုသဘောဆောင်သောပုဂ္ဂိုလ်တစ် ဦး နှင့်ရင်းနှီးသော အဆက်အသွယ်ရှိသူမည်သူမဆိုပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာနထံမှဖုန်းခေါ်ဆိုခြင်းကိုအားမမီသင့်ပါ။ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်မှစ၍ Calhoun ကောင်တီပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာနသည်မည်သည့်ရောဂါဖြစ်ပွားမှုကိုခြေရာခံနိုင်ကြောင်း ဦးစားပေးခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် လူတစ် ဦး သည်အပြုသဘောဆောင်သော စမ်းသပ်မှုများပြုလုပ်သောအခါ ပြသထားသည့်ဂရပ်ဖစ်တွင် ဖော်ပြထားသော အကြံပြုချက်များကို လိုက်နာပြီးဤနေရာတွင်ချိတ်ဆက်ရန်အလွန်အရေးကြီးသည်။

သင့် COVID-19 တွက် စမ်းသပ်မှု positive ဖြစ်လျှင်



Calhoun ကောင်တီတွင် Covid-19 ဖြစ်ပွားမှုများပြားလာခြင်းကြောင့်
ကျန်းမာရေးဌာနမှထုတ်ပြန်သော သတင်းအချက်အလက်များကို ဖြစ်နိုင်သည့် အမြန်ဆုံး ပြန်လည်ထုတ်ပြန်ခြင်းအား ကျွန်ုပ်တို့အား ဤအခင်းများကို လိုက်နာရန် ကျွန်ုပ်တို့အား ဆိုလိုပါသည်။

မှတ်စု: မိမိတို့ကိုယ်တိုင် သီးခြားနေထိုင်ခြင်းအစဉ်ပါ။ ဆေးကုသခြင်းမရရှိဘဲ အိမ်တွင်နေထိုင်ပါသော Covid-19 ရှိကြောင်းကို သင့်အရပ်ရပ်အား အသိပေးပါ။

သင်၏အိမ်ထဲတွင် အိမ်ထောင်စုဝင်များကို အကြောင်းကြားပါ။ သို့မဟုတ် သူတို့ကို သူတို့ ရောဂါကူးစက်မှုတားဆီးရန် သီးခြားနေထိုင်ခြင်းကို စောင့်ဆိုင်းရန် ပြောဆိုပါ။

ကူးစက်လာသည့် ၆ ပေအတွင်း ခုစုပေါင်းသော ဖိနှိပ်ထောက်ပံ့သော အကွာအဝေးရှိသူများ - လူတစ်ဦး ရောဂါလက္ခဏာမပါပဲ ဖြစ် ရက်အလိုတွင် စောင့်ဆိုင်းပါ။ (သို့မဟုတ် positive စမ်းသပ်မှုရရှိပြီး ၂ ရက်၊ လက္ခဏာမပြသီအောင်) သီးခြားနေထိုင်မှုကာလ ပြုစုရန် ကာလအတွက်ပါ။

မည်သည့်နေ့ရက်တွင်
သင့်မှန်သည့်ဌာနများကို စောင့်ဆိုင်းပါ။ • ရောဂါလက္ခဏာများစောင့်ဆိုင်းမှုကာလ 10 ရက်အတွင်း
(သို့မဟုတ် စမ်းသပ်ရက်တွင် ရောဂါလက္ခဏာများ မပြသီအောင်) နှင့်

- သင်၏ ၂၄ နာရီအတွင်း အများပိုင်နေရာ
- သင်၏ ရောဂါလက္ခဏာများကို စောင့်ဆိုင်းပါ။

သင်၏စောင့်ဆိုင်းမှုအတွက် သင်၏ ဦးစီးဌာနမှ သီးခြားနေထိုင်ရန် အတွက် အကြံပြုချက်များကို လိုက်နာပါ။

• ၂၆၉-၉၆၆-၆၉၉၀ သို့မဟုတ် ၂၆၉-၉၆၆-၆၉၉၀

နီးကပ်စွာ ထိတွေ့ဆက်ဆံသူများ : သီးခြားစွာ နေထိုင်မှုလမ်းညွှန်ချက်များ

သင်သည် ရောဂါရှိသူ၏ ထိတွေ့ဆက်ဆံခဲ့ရသည့် ပြုလုပ်ပါက သွားဆင်း သီးခြားနေထိုင်ရန် စောင့်ဆိုင်းပါ။ ဆေးကုသမှုမရရှိမီမီမီ ထိတွေ့ဆက်ဆံသူများ ရောဂါဖြစ်ပွားမှုများကို စောင့်ဆိုင်းပါ။ (၆ ပေ၊ ၁၅' မီနီ ခုစုပေါင်း)

COVID - ရောဂါဖြစ်ပွားသူ သို့မဟုတ် ဆက်ဆံသူအား အသွယ်ရရှိပြီး ၁၄ ရက်အတွင်း သီးခြားနေထိုင်ရန် လိုအပ်ပါသည်။

၎င်းတို့သည် ကွဲလွဲသော သို့မဟုတ် ပြုလုပ်ရန် လိုအပ်သည့် ရောဂါလက္ခဏာများကို စောင့်ဆိုင်းရန် စောင့်ဆိုင်းပါသည်။ သင်၏ ရောဂါလက္ခဏာများကို စောင့်ဆိုင်းရန် စောင့်ဆိုင်းပါ။ သင်၏ ဦးစီးဌာနမှ သီးခြားနေထိုင်ရန် လိုအပ်ပါသည်။

မိမိ၏ ပြည်ထောင်စုကို ဖြစ်စေသော စောင့်ဆိုင်းရန် လိုအပ်သော ညွှန်ကြားမှုများကို လိုက်နာပါ။ ရှည်လျားသောကြောင့် အနီးကပ်ဆက်ဆံသူများသည် ၁၅ ရက်အတွင်း စောင့်ဆိုင်းရန် လိုအပ်ပါသည်။

CCPHD
WELLS RICHMOND HEALTH CARE HOSPITAL

Created 11/4/2020. Information is subject to change at any time.

ကျွန်ုပ်တို့အသိုင်းအဝိုင်း၏ကျန်းမာရေးသည်ကျန်းမာရေးအလေ့အထကိုကျင့်သုံးခြင်းနှင့်ဘေးကင်းလုံခြုံရေးလမ်းညွှန်ချက်များကိုလိုက်နာခြင်းအပေါ်မူတည်သည်ကိုသတိရပါ။

- အထူးသဖြင့်အများပြည်သူသွားသောနေရာများတွင် သွားရောက်ခဲ့ပြီးလျှင် (သို့မဟုတ်) သင်ရဲ့နွာညှစ်ပြီး လျှင်၊ ချောင်းဆိုးခြင်း၊ နှာချေခြင်းများပြုလုပ်ခဲ့သော် သင်၏လက်များကိုမကြာခဏဆပ်ပြာနှင့်ရေဖြင့် အနည်းဆုံးစက္ကန့် ၂၀ ကြာအောင်ဆေးပါ။

- သင်၏အိမ်အတွင်း၌အဖျားရောဂါရှိသောသူနှင့်အနီးကပ်ဆက်သွယ်ခြင်းကိုရှောင်ပါ။

ဖြစ်နိုင်လျှင်ဖျားနာသူနှင့်အခြားအိမ်ထောင်စုဝင်များအကြားခြောက်ပေခန့်ထိန်းသိမ်းထားပါ။

- သင်နှင့်သင်၏အိမ်တွင်မနေထိုင်သောသူများအကြားခြောက်ပေအကွာအဝေးကိုထိန်းသိမ်းထားပါ။

- အထူးသဖြင့်အခြားလူမှုရေးအရခပ်ကွာကွာနေခြင်းများကိုထိန်းသိမ်းရန်ခက်ခဲသောအခါအများပြည်သူနေရာများနှင့်သင့်အိမ်သားများမဟုတ်သောလူများရှိသည့်အခါမျက်နှာဖုံးကိုဝတ်ဆင်ပါ။

- ချောင်းဆိုးခြင်း သို့မဟုတ် နှာချေခြင်းတွင်သင်၏ပါးစပ်နှင့်နှာခေါင်းကို တစ်သူဖြင့်ဖုံးအုပ်ပါ သို့မဟုတ်သင်၏တံတောင်ဆစ်၏အတွင်းပိုင်းကိုသုံးပါ။ တံတွေးမထွေးပါနှင့်။

- နေ့စဉ်မကြာခဏထိတွေ့နေသောမျက်နှာပြင်များကိုပိုးသတ်ပါ။ ၎င်းတွင်စားပွဲ၊ တံခါးပေါက်လက်ကိုင်များ၊ မီးခလုတ်များ၊ ကောင်တာများ၊ လက်ကိုင်များ၊ စားပွဲများ၊ ဖုန်းများ၊ ကီးဘုတ်များ၊ အိမ်သာများ၊ ပိုက်ခေါင်းများနှင့်ဘေဇင်များ။

Partners on this joint press release:

- Bronson Healthcare
 - Calhoun County Joint Operations Center
 - Calhoun County Public Health Department
 - City of Battle Creek
 - Henry Ford Allegiance Health
 - Oaklawn Hospital
-